

Sammanträde **Kommunala Funktionshinderrådet**


Plats och tid 18 september Stadshuset, Sal B kl. 15:00 - 17:00


Politiker Sofia Amløh (S), ordförande
Maria Gilstig (M), vice ordförande
Marianne Nordblom (L), ersättare


Representanter Irene Larsson (Demensföreningen)
Lotta Lind-Viberg (FUB)
Annika Hellström (Diabetesföreningen)
Lotta Lind-Wiberg (FUB)
Lars-Göran Eriksson (HRF)
Bo Eriksson (NHR)
Helena Eklund (R)
Marketta Andersson (RTP)
Agneta Lindblom (SRF)
Lillianne Wirström (Strokeföreningen)

Övriga deltagare Johan Dahlrot, Tekniska Divisionen

Underskrifter

Sekreterare  Paragrafer §§ 1-11
.....
Christian Hårleman

Ordförande 
Sofia Amløh

Justerande 
Marketta Andersson

§ 1

Sammanträdets öppnande

Ordförande Sofia Amloh hälsar alla ledamöter välkomna till dagens sammanträde och förklarar mötet öppnat.

§ 2

Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 3

Upprop

Sekreteraren förrättar upprop.

§ 4

Protokollsjusterare

Marketta Andersson väljs att tillsammans med ordförande Sofia Amloh justera protokollet.

§ 5

Information och frågestund

Johan Dahlrot från Tekniska Divisionen presenterar nuläget för Resecentrum (RC).

RC kommer att sträcka sig 3 km utmed järnvägen på sträckningen Järna-Linköping (Ostlänken). Samråd om detaljplanen genomfördes i år. Därefter gjordes vissa ändringar. Ett reviderat förslag tas fram. Detaljplanen ska synkas med Trafikverkets Järnvägsplan. Gränsdragningen - vem gör vad - pågår f n. Godsmagasinen bevaras delvis. Brunnsgatan breddas till 2 + 2 filer. Bron förlängs och höjs till 4,5 m. En ny bro byggs västerut vid Hemgården och vid ån kommer en ny gång- och cykelpassage att anläggas. Man räknar inte med någon längre avstängning under bygget, som beräknas pågå 2023 - 2026. Arbetet börjar på södra sidan om järnvägen. Hissar kommer att finnas i anslutning till perrongerna. En synpunkt är att glaspartier och särskilt glasdörrar skapar svårigheter för synskadade personer. Återkoppling om detta efterlyses. Vad gäller trafiken (och inte bygget) understryker Sofia att tillgänglighetsfrågorna har stor betydelse.

Johan visar powerpointbilder som bifogas detta protokoll. Han tar med sig frågan hur det är tänkt med handikapparkering och återkommer till Christian om detta.

§ 6

Frågor från handikapporganisationerna

Syn- och hörselinstruktör – Sofia har kollat upp hur det ligger till med frågan. Hon har pratat med Hans Trovik, ordförande för HRF i Nyköping/Oxelösund och även med Regionen; Jacob Sandgren ordf i NSV-nämnden. Det handlar bl a om gränsdragningen mellan Regionen och kommunerna. Jacob är med på att reda ut detta. Sofia återkommer i frågan.

SA MA

Nästa möte blir förlängt med fokus på organisationernas frågor om samhällsbyggnad/teknik. De uppmanas att samla ihop synpunkter och frågor och skicka dem till christian.harleman@nykoping.se.

Sofia besvarar en fråga om antal personer med kontaktperson. 2019 fattades 344 beslut om kontaktperson, jämfört med 313 beslut 2013. Det är relativt stabilt. En synpunkt är många blir av med sin kontaktperson som ersätts med personal, vilket inte är samma sak. Sofia menar att det finns en gråzon här.

Bo Eriksson påminner Sofia om synpunkter gällande verksamhetsplanen för 2020.

§ 7

Genomgång av Vård- och omsorgsnämndens sammanträde 23 maj och 27 juni

Inga synpunkter.

§ 8

Genomgång av föregående protokoll

Inga synpunkter.

§ 9

Anmälningssärenden

Inga ärenden är anmälda.

§ 10

Övriga frågor

Rådet ska återkomma till hur synskadade ska kunna ta del av protokollet.

Sofia redovisar läget kring Träffpunkten.

Ett fel i protokollet från VON 27 juni har justerats vid sammanträdet förra veckan.

§11

Mötet avslutas

Ordförande Sofia Amløh avslutar mötet.